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Protokół nr 8/2020 

z posiedzenia w trybie zdalnym XXI sesji zwyczajnej  

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

 

WAK.0002.8.2020 

XXI Sesja w dniu 28 września 2020 r. odbyła się z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania).  

Obrady rozpoczęto 28 września 2020 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:50 

tego samego dnia. 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 
witając radnych, gości oraz pozostałych uczestników obrad. 

Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 
Przewodniczącego Rady). 

Lista gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 
potwierdzona przez Przewodniczącego Rady).  

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 21 Radnych potwierdziło swoją obecność              

w programie e-sesja, natomiast obecność 1 Radnego została potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady. 

Obecni: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Leszek Smuniewski 

16. Sylwester Sokolnicki 

17. Artur Stankiewicz 

18. Jacek Szczepański 

19. Mariusz Śledziewski 

20. Tomasz Talarski 

21. Robert Wróbel 
22. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady przekazał uczestnikom obrad wskazówki związane z organizacją 

wideokonferencji, między innymi w kwestii zabierania głosu, obsługi i rejestracji                   

w programie e-sesja oraz programie zoom, zasad głosowania (przed każdym głosowaniem 

potwierdzenie kworum), realizacji porządku obrad. Nadmienił, że jeżeli w przypadku 

problemów technicznych, będzie miał problem z prowadzeniem obrad, upoważnia 

Wiceprzewodniczącego Mirosława Kado do dalszego prowadzenia Sesji, zgodnie                     
z porządkiem obrad. 

Przewodniczący Rady Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy art. 15 

ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady Powiatu 

Legionowskiego są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz    

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na stronie 

internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest przed 

wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest związana     

z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo aby ich wypowiedzi 

lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o zaprzestanie udziału w obradach – 
rozłączenie się z wideokonferencji”. 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego. 

5. Sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy z działalności za rok 2019 oraz raport        

o bieżącym stanie bezrobocia w Powiecie Legionowskim. 

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Integracji Społecznej. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę 

Nr 106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę    

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego 

na lata 2020 – 2035. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu. 

10. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Powiatu. 

11. Wolne wnioski i oświadczenia. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

Nikt z obecnych Radnych nie wniósł dodatkowych wniosków odnośnie przedstawionego 

porządku obrad, Przewodniczący przystąpił do realizowania kolejnych punktów. 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski powiedział, że na jego ręce wpłynęły 

następujące pisma:  

1) stanowiska w sprawie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego od: 

a) Rady Gminy Celestynów – stanowi załącznik nr 3 do protokołu; 

b) Rady Gminy Sońsk – stanowi załącznik nr 4 do protokołu; 

c) Rady Miasta Ciechanów - stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 
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d) Rady Gminy Lutocin - stanowi załącznik nr 6 do protokołu; 

e) Rady Miasta i Gminy Łosice- stanowi załącznik nr 7 do protokołu; 

f) Rady Gminy Cegłów - stanowi załącznik nr 8 do protokołu; 

g) Rady Gminy w Magnuszewie - stanowi załącznik nr 9 do protokołu; 

h) Rady Miejskiej Sierpca - stanowi załącznik nr 10 do protokołu; 

i) Rady Gminy Teresin - stanowi załącznik nr 11 do protokołu; 

j) Rady Miejskiej w Raciążu - stanowi załącznik nr 12 do protokołu; 

k) Rady Miejskiej w Wołominie - stanowi załącznik nr 13 do protokołu; 

l) Rady Miejskiej w Płońsku - stanowi załącznik nr 14 do protokołu; 

m) Rady Powiatu Otwockiego - stanowi załącznik nr 15 do protokołu; 

n) Rady Powiatu Gostynińskiego - stanowi załącznik nr 16 do protokołu; 

o) Rady Powiatu w Radomiu - stanowi załącznik nr 17 do protokołu; 

p) Rady Powiatu Grójeckiego - stanowi załącznik nr 18 do protokołu; 

q) Rady Powiatu Piaseczyńskiego - stanowi załącznik nr 19 do protokołu; 

r) Sejmiku Województwa Mazowieckiego - stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu; 

2) stanowisko Rady Miejskiej Sierpca ws. finansowania oświaty - stanowi załącznik   

nr 21 do protokołu; 

3) stanowisko Rady Gminy Mińsk Mazowiecki dot. gospodarki odpadami - stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu. 

Ponadto na ręce Przewodniczącego Rady wpłynęły pisma: 

1) odpowiedź Wicestarosty na pytanie zadane podczas Sesji w dniu 31 sierpnia br. 

przez Radnego Tomasza Talarskiego - stanowi załącznik nr 23 do protokołu; 

2) pismo od Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, informujące o kontroli, która 

będzie przeprowadzana w dn. 1-7 października 2020 r. w Zespole ds. Kontroli 

Wewnętrznej - stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Zaznaczył, że wpłynęło również pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Legionowie, 

dotyczące analizy oświadczeń majątkowych. Zgodnie z planem pracy analiza zostanie 

przedstawiona Radnym na Sesji w październiku. 

Przewodniczący poinformował radnych, że na posiedzeniu Komisji Porządku Publicznego    

w dniu 23 września br. nastąpiła zmiana na stanowisku przewodniczącego                                     

i wiceprzewodniczącego komisji. Nowym Przewodniczącym został wybrany Pan Piotr 

Choroś, natomiast Wiceprzewodniczącym Pan Przemysław Cichocki. 

Pan Leszek Smuniewski zapytał, czy są pytania odnośnie spraw organizacyjnych lub 

informacji, które dotychczas zostały przekazane.  

 

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Starosta Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowe informacje dotyczące 

pracy Zarządu Powiatu oraz poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa, Radni 

otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik   nr 25 do protokołu. 

Nadmienił, że w przedstawionej prezentacji powie o najważniejszych wydarzeniach, które 

miały miejsce w ostatnim czasie w powiecie. Prezentacja stanowi załącznik nr 26 do 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski podziękował za przedstawienie 

szczegółowych informacji i rozpoczął dyskusję. Radny Tomasz Talarski zwrócił się                  

z zapytaniem do Przewodniczącego Rady i do Zarządu Powiatu, czy Powiat Legionowski 
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pracuje nad zajęciem stanowiska w sprawie zachowania integralności Województwa 

Mazowieckiego? Przewodniczący Pan Leszek Smuniewski odpowiedział, że wpłynął w tej 

sprawie wniosek do Rady Powiatu, który został przekazany do Komisji Skarg, Wniosków      

i Petycji, która obecnie pracuje nad przedstawieniem propozycji Radzie Powiatu. 

Pani Agnieszka Borkowska zwróciła się z prośbą o informację dotyczącą rozpoczęcia prac 

przy budowie bezpiecznego przejścia na ul. Zwycięstwa i ul. Sobieskiego oraz o innych 

miejscach, gdzie takie przejścia będą budowane. Starosta Sylwester Sokolnicki powiedział, 

że odpowiedź na pytanie zostanie przekazana w formie elektronicznej.           

 

 

 

5. Sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy z działalności za rok 2019 oraz 

raport o bieżącym stanie bezrobocia w Powiecie Legionowskim. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Zastępcy Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Legionowie Pani Ewy Lisowskiej o przedstawienie sprawozdania                      

z działalności Urzędu za 2019 r. oraz raportu o bieżącym stanie bezrobocia.  

Pani Ewa Lisowska powiedziała, że wszyscy radni otrzymali obszerne sprawozdanie 

Powiatowego Urzędu Pracy z działalności za rok 2019 oraz raport o bieżącym stanie 

bezrobocia w powiecie legionowskim, które bardzo szczegółowo przedstawia to 

zagadnienie. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 27 do protokołu. Nadmieniła, że w dniu 

23 września na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych, przedstawione 

zostało zagadnienie bezrobocia, z uwzględnieniem osób niepełnosprawnych i ich 

aktywizacji. Pani Ewa Lisowska przedstawiła prezentację dotyczącą omawianego tematu, 

która stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Przewodniczący Rady podziękował Panie Ewie Lisowskiej za przedstawienie szczegółowych 

informacji dotyczących bezrobocia w Powiecie Legionowskim. Dodał, że w tym roku 

działalność PUP jest pełna nowości, wymaga od pracowników Urzędu, a szczególnie od 

kierownictwa dużej mobilizacji i szybkiej adaptacji do występujących warunków. Zauważył, 

że przepisy zmieniają się bardzo często, a w ciągu tych kilku miesięcy udało się dotrzeć      

z pomocą do prawie 9 tysięcy wnioskodawców, w związku z ustawą COVID-ową i przekazać 

im ok 50.000.000,00 zł. Było to na pewno bardzo duże wyzwanie dla Urzędu.                       

Pan Leszek Smuniewski przekazał podziękowanie dla pracowników za wkład włożony            

w wykonywanie swoich obowiązków, związany z pomocą lokalnym przedsiębiorcom                     

i bezrobotnym w tym szczególnym okresie.  

Przewodniczący Rady zapytał Panią Ewę Lisowską odnośnie wniosków, które wpłynęły          

w sprawie pożyczek. Czy wszyscy przedsiębiorcy, którzy otrzymali tę formę pomocy, 

prowadzą dotychczas działalność czy jednak ktoś z pożyczkobiorców nie utrzymał 

stanowisk pracy i teraz musi zwrócić tę pożyczkę? Nadmienił, że większość tych wniosków 

dotyczyła bezzwrotnych pożyczek dla mikroprzedsiębiorców. Pani Ewa Lisowska 

powiedziała, że odnotowano dwa przypadki, w których pożyczka będzie musiała zostać 

zwrócona:    

            1) wnioskodawca zlikwidował działalność gospodarczą;  

            2) wnioskodawca zmarł, a spadkobiercy nie zdecydowali się kontynuować  

      prowadzenia działalności. 

 

Przewodniczący podziękował Pani Ewie Lisowskiej za omówienie tematu i odpowiedź           

na zadane pytanie. 
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6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Integracji Społecznej. 

 

Przewodniczący   Rady   powiedział,   że   szczegółowe   sprawozdanie   z  działalności 

PCIS   zostało  zamieszczone  radnym  w  materiałach  na  sesję.  Sprawozdanie  stanowi 

załącznik  nr  29  do  protokołu.  Poprosił  Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Integracji 

Społecznej  Panią  Dorotę  Wróbel  –  Górecką  o  wprowadzenie do omawianego tematu.                                       

Pani  Dorota  Wróbel  –  Górecka powiedziała, że sprawozdanie było również szczegółowo 

omawiane na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych. Nadmieniła, że 

chciałaby  zwrócić  uwagę  na  kilka bardzo ważnych aspektów. Przedstawiła prezentację, 

która stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

Przewodniczący  Rady  podziękował  za  szczegółowe  omówienie  tematu  z  działalności, 

dziękując  Pani Dyrektor  i wszystkim pracownikom za wkład pracy  w bieżącą działalność  

PCIS-u. 

 

 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020. 

 

Pani Skarbnik Katarzyna Rembelska powiedziała, że uchwała przedstawiona do 

procedowania zawiera zmiany dotyczące: 

1) zwiększenia budżetu o 5.000,00 zł; są to środki z rezerwy funduszu pracy na 

finansowanie w bieżącym roku kosztów obsługi zadań realizowanych przez 

Powiatowy Urząd Pracy w Legionowie, związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID – 19; 

2) przesunięcia środków w ramach obecnego budżetu – kwota 50.000,00 zł; są to 

środki przeznaczone na realizację szczepień przeciwko grypie dla pracowników 

jednostek organizacyjnych Powiatu Legionowskiego, znajdujących się w grupie 

wysokiego ryzyka oraz dla mieszkańców Domu Pomocy Społecznej „Kombatant”      

w Legionowie; pierwotnie te środki były planowane na realizację programu 

profilaktyki zdrowotnej oraz na organizację w szkołach powiatowych warsztatów       

z zakresu zdrowego odżywiania, w ramach profilaktyki otyłości oraz na 

przeprowadzanie konkursów prozdrowotnych dla dzieci; środki te zostają 

przesunięte, ponieważ z uwagi na COVID – 19 nie było możliwości realizacji 

przedstawionych zadań lub ich realizacja była znacznie ograniczona. 

Nikt z radnych nie zgłosił pytań do przedstawionego projektu uchwały, więc 

Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. Wspomniał, że Komisja Budżetowa 

zaopiniowała pozytywnie projekt w/w uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę Nr 

106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
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Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Konrad Michalski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

Uchwała Nr 174/XXI/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 31 sierpnia 2020 r. 

zmieniająca uchwałę Nr 106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020 stanowi załącznik 

nr 31 do protokołu. 

 

 

8. Rozpatrzenie  projektu   uchwały  Rady  Powiatu  w  Legionowie  zmieniającej 

uchwałę w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  dla  Powiatu 

Legionowskiego na lata 2020 – 2035. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2020 – 2035, jest 

konsekwencją zarówno podjętych uchwał przez Zarząd Powiatu w ramach jego 

kompetencji, w okresie od 31 sierpnia do 15 września br., ale także uwzględnia zmiany     

w omawianej w poprzednim punkcie posiedzenia uchwały. Nadmieniła, że w załączniku      

nr 1, w związku z jego zmianą uzupełniona została pozycja dotycząca wydatków 

poniesionych przez Powiat Legionowski i jego jednostki organizacyjne w celu realizacji 

zadań związanych z przeciwdziałaniem COVID-19. Pani Skarbnik powiedziała, że jeżeli 

chodzi o zakres załącznika nr 2 do projektu w/w uchwały – wykaz przedsięwzięć do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, to wprowadzone zostało nowe zadanie inwestycyjne 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 632 na terenie miejscowości Łajski”, skrzyżowanie      

ul. Suwalnej i ul. Nasielskiej. Wartość tego zadania została wprowadzona do WPF w kwocie 

100.000,00 zł. To zadanie będzie realizowane  w zakresie koncepcji i projektu przez Powiat 

Legionowski, natomiast realizacja zadania prowadzona będzie przez Mazowiecki Zarząd 

Dróg Wojewódzkich.   

Przewodniczący podziękował Pani Skarbnik za wypowiedź i zaproponował dyskusję. Nikt     

z obecnych na posiedzeniu nie zgłosił się do dyskusji. Przewodniczący zamknął dyskusję     

i zaproponował głosowanie. Wspomniał, że Komisja Budżetowa zaopiniowała pozytywnie 

projekt w/w uchwały. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę           

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2020 – 2035. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 
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Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Uchwała  Nr  175/XXI/2020  Rady  Powiatu  w  Legionowie  z dnia 31 sierpnia 2020 r.     

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2020 – 2035 stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu. 

 

Starosta Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że projekt przedstawionej uchwały to kolejny 

krok w podjęciu działania, który jest w przestrzeni publicznej od kilku miesięcy, mianowicie 

chodzi o poprawę drożności i bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi powiatowej                      

- ul. Suwalnej z drogą wojewódzką nr 632. Rozmowy na ten temat są prowadzone                  

z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich od wiosny 2020 roku. Powiat Legionowski 

wykona dokumentacje techniczną, natomiast zarządca tej drogi – Mazowiecki Zarząd Dróg 

Wojewódzkich, wykona tę inwestycję po przekazaniu tejże dokumentacji.  

Przewodniczący podziękował Panu Starości za wypowiedź i zaproponował dyskusję. Nikt     

z obecnych na posiedzeniu nie zgłosił się do dyskusji. Przewodniczący zamknął dyskusję     

i zaproponował głosowanie. Wspomniał, że Komisja Budżetowa zaopiniowała pozytywnie 

projekt w/w uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Województwu Mazowieckiemu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

Uchwała  Nr 176/XXI/2020  Rady  Powiatu  w  Legionowie  z  dnia  31 sierpnia 2020 r. 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2020 – 2035 stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

10. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady powiedział, że protokół nr 8 z XX Sesji Rady Powiatu został 

przesłany radnym razem z innymi materiałami na sesję i dotychczas nikt nie zgłosił 

żadnych uwag. Zapytał, czy teraz ktoś chciałby wnieść jakieś sugestie. Nikt z obecnych na 

posiedzeniu nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Powiatu. Protokół został przyjęty stosunkiem głosów: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

 

11. Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Pan Tomasz Talarski zwrócił się z prośbą o wprowadzenie w szkołach powiatowych 

mLegitymacji. Powiedział, że wystarczy kontakt z Ministerstwem Cyfryzacji, wtedy każda 

szkoła podpisuje umowę i uczeń ma możliwość posiadania swojej legitymacji w telefonie.  

Wicestarosta Pan Konrad Michalski, przytoczył  informację, jaką uzyskał z Referatu 

Edukacji w sprawie mLegitymacji: 

 „Aby uczeń mógł aktywować Usługę mLegitymacja szkolną muszą być spełnione 

następujące warunki: 

1) przedstawiciele szkoły powinni podpisać porozumienie z Ministerstwem Cyfryzacji; 

2) w szkole powinien działać system mDokumenty - do wydawania mLegitymacji. 

mLegitymacja nie zastępuje legitymacji papierowej, mLegitymacja to legitymacja 
dodatkowa do legitymacji papierowej, jednak jest z nią równoważna.  

Wszyscy dyrektorzy szkół są zaznajomieni z tematem mLegitymacji.  Ze względu na fakt, 

iż działa to dwutorowo tj. legitymacja musi być jednocześnie w formie papierowej                    

i elektronicznej - decyzje o wprowadzeniu mLegitymacji odłożono w czasie”. 

Pan Konrad Michalski nadmienił, że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie                     
z dyrektorami szkół i temat zostanie szczegółowo omówiony.  

Pan Tomasz Talarski powiedział, że zdaje sobie sprawę, że legitymacji papierowych nie 

będzie możliwości usunięcia, ale możliwość korzystania z mLegitymacji będzie ułatwieniem 
dla uczniów. 

Wicestarosta Pan Konrad Michalski powiedział, że na Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

wpłynęło pytanie od Radnego Pana Michała Kobrzyńskiego dotyczące kwestii związanych  

z dostępnością i wynajmem pomieszczeń w powiatowych placówkach szkolnych dla 

podmiotów zewnętrznych m.in. klubów sportowych. Czy proces wynajmu nadal jest 
wstrzymany? Czy będą wszczynane procedury umożliwiające wynajem?  

Pan Konrad Michalski odczytał informację przygotowaną przez Referat Edukacji w tej 

kwestii: „Dyrektorzy decyzje dotyczące wynajmu pomieszczeń rozpatrują indywidualnie, 

biorąc pod uwagę przede wszystkim aspekt bezpieczeństwa uczniów i pracowników szkoły. 

W PZSP w Legionowie w dniach 12-13.09.2020 r. odbywały się zajęcia słuchaczy szkoły 
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prowadzonej przez Centrum Nauki i Biznesu "Żak" sp. z o.o. W szkole podczas zajęć 

przestrzegane były procedury sanitarne, spółka zapewniła swoim słuchaczom płyny do 

dezynfekcji, swoje klawiatury i myszy do komputerów w pracowni informatycznej. Dyrektor 
na chwilę obecną nie stwierdziła  zagrożenia dla uczniów i pracowników PZSP w Legionowie.  

W LO im. M. Konopnickiej do końca września br. wstrzymano wynajem pomieszczeń             

ze względu na rekomendacje ograniczenia wejść osób z zewnątrz na teren szkoły                     

i zachowanie reżimu sanitarnego. Na chwilę obecną, z hali sportowej mogą korzystać 

jedynie, za zgodą dyrektora i z zachowaniem zasad bezpieczeństwa i reżimu sanitarnego 

oraz pod warunkiem korzystania z własnego sprzętu sportowego - siatkarki z klubu 

"Legionovia", które również są uczennicami oddziałów mistrzostwa sportowego w LO im. 
M. Konopnickiej.  

W PZSP w Serocku ze względu na obecną sytuację epidemiologiczną, celem zapewnienia 

bezpieczeństwa uczniom i pracownikom szkoły dyrektor podjął decyzję o ograniczeniu        

do niezbędnego minimum przebywania w szkole osób z zewnątrz, odstąpiono od wynajmu 

pomieszczeń. Na chwilę obecną dyrektor PZSP w Serocku nie planuje wynajmu 

pomieszczeń, chyba że znacząco poprawi się sytuacja epidemiologiczna.  

 

W PZSiPS w Legionowie  na miesiąc wrzesień (z możliwością przedłużenia o kolejne 

miesiące)- zostało podpisane porozumienie z „UKS” Mazowieckim Centrum Karate                  

i Niepubliczną Szkołą Muzyczną I Stopnia dot. zawieszenia wynajmu pomieszczeń w szkole. 

W obecnej sytuacji tj. nauki stacjonarnej w reżimie sanitarnym, zgodnie z wytycznymi 

MEN.GIS.MZ i wewnętrznymi procedurami w Placówce, został wydłużony czas pracy             

w Szkole Podstawowej i PDP. Wynajem sali gimnastycznej i klas na terenie szkoły, byłby 

możliwy dopiero od godz. 18.30, (czynności sanitarnych jest znacznie więcej, ze względu 

na odkażanie wszystkich powierzchni). W sytuacji wynajmu pomieszczeń szkoła                  

nie miałaby  możliwości sprzątnięcia i odkażenia klas, w których odbywałyby się zajęcia    

na dzień następny (pracownicy odpowiedzialni za czystość w szkole kończą pracę o godz. 
19.00)”.  

Wicestarosta zwrócił się z prośbą o zrozumienie, że w sytuacji epidemiologicznej 
dostępność sal i pomieszczeń do wynajmu dla klubów sportowych jest ograniczona. 

 

 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący poinformował, że zamyka XXI posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie, 

dziękując wszystkim obecnym gościom, Panu Staroście, całemu Zarządowi Powiatu, Pani 

Skarbnik, Panu Sekretarzowi, Panu Mecenasowi. Nadmienił, że następne posiedzenie 

Rady planowane jest 26 października 2020 roku, również w trybie zdalnym. Dodał, że 

prawdopodobnie do końca bieżącego roku posiedzenia Rady odbywać się będą w trybie 

zdalnym.   

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski  

Protokół sporządziła:                                                                                                          
Agata Szraga 


